

Fra: Haakon Eriksen <eriksen.haakon@gmail.com>
Sendt: 25.01.2023 13:38:27
Til: Sentralarkivet <postmottak@karmoy.kommune.no>
Emne: Sak 22/7166 revisjon 2

Jeg vil klage på avslag av flytebrygge "storevikvegen 16,"

Denne siste reviderte søknaden ble ikke sendt til høring og avslått nesten med en gang, er kjempe stor reduksjon i forhold til den originale søknaden og jeg føler den ikke ble sett på og tatt til betraktning. da den nå er i tråd med kommuneplanens bestemmelser hvor "størrelsen skal være tilpasset bryggas primærfunksjon som fortøyningsplass for båt. Brygga vil ikke ha en betydning for nedbygging av strandsonen da den ligger i flukt med eksisterende brygge.

Jeg har redusert søknaden fra opprinnelig plan som var 8 meter lang brygge, plassert 5 meter fra kaien, totalt 13 meter ut og 2,5m bredt.

Ble anbefalt reduksjon fra naturforvalter.

I første revisjon reduserte jeg til 9 meter ut (fjernet landgangen) og 2,5 meter i bredden.

Saken ble sendt på ny uttale, men tidligere tilbakemeldinger ble opprettholdt.

Ble gjort ny revisjon til nå å være 3 meter ut totalt og 8 meter i bredden ; Dvs at jeg har lagt flytebrygga på langs med kaien min som en flytende forlengelse uten anker kjettinger for å få litt dybde til båtene mine.

Der vil kaien ikke være i veien for ålegress engen da det er sandbunn under der og jeg trenger ikke kjettinger utover. Bare gjenta at det vil ikke bli noe som kommer over ålegress engen.

Vil også gjerne nevne at i Storevika så har seilforeningen store flytebrygger og alle nabo hyttene nord for min hytte har også flytebrygger, så synes det er litt trist at jeg som eneste ikke får utnyttet bryggen min skikkelig " under 50 cm på lav vann.

Naturforvalteren sier jeg kan bruke seilforeningen sine plasser eller røyksund båtforening. Dette synes jeg var en merkelig uttalelse da seilforeningen ikke tillater motorbåter og røyksund båtforening er ventelister og 20 min gåtur fra hytten. Når jeg har allerede en Kai som jeg bruker

Kommunens naturforvalter har anbefalt meg reduksjon og dette har jeg nå etterkommet to ganger, uten at dette virker å være hensyntatt.

Fiskeridirektoratet har også påpekt at det vil være anbefalt å heller legge ut flytebrygge fremfor å utvide fastmontert brygge.

På bakgrunn av dette mener jeg avslaget er urimelig, og jeg vil be om ny behandling av saken.

håper på ett positivt svar

Mvh

Haakon Eriksen